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  Zápis z jednání komise pro dopravu a bezpečnost 

konaného dne 2.4.2025    

Mnichovo Hradiště od 18:00 hodin  

 

 

 

Upozornění: 

Následující text je určen pouze pro členy Komise pro dopravu a bezpečnost, členy obecních orgánů,  
příslušné zaměstnance městského úřadu a popř. pro přizvané odborníky. Po projednání zápisu na jednání 
Rady města a schválení jeho zveřejnění bude zápis zveřejněn na webových stránkách města Mnichovo 
Hradiště. 

 

 

Prezence 

Členové 

přítomni:  Janatka Aleš (předseda komise), Bígl Martin, Brzobohatý Stanislav, Forst Josef, 
Knobloch Ondřej, Kožený Petr, Podlipský Jan , Rychlý Aleš, Semler Jaroslav, Plíhal Jiří 
(starosta města) 

omluveni: Blažek Martin, Havel Petr, Vrkoslav Daniel 

nedostavili se:   

 

Program 
1 Odsouhlasení programu komise 
2 Vyhodnocení úkolů Komice DaB za rok 2024 
3 Aktuální informace Městská policie 
4 Objízdná trasa rekonstrukce hlavního tahu městem 
5 Zpřehlednění výjezdu z ul. Nákladní do ul. Jiráskova 
6 Stížnost na parkování v Orlické ul. 
7 Riziko konfliktu v Evropě 
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1. Odsouhlasení programu komise 

 

Program byl přítomnými členy schválen 

 

2. Vyhodnocení úkolů Komice DaB za rok 2024 

 

• Křížení pěší stezky na Horku a sinice č. 268- představena vizualizace  řešení, zúžení 

komunikace chodník pro chodce, dopravní značení. 

• Křižovatka u Hroznu (doplnění šipky rovně z ul. Palackého na parkoviště- bude řešeno v rámci 

rekonstrukce. 

• Máchova Studentská- řešení dopravy je ve fázi projektu. 

• Vyznačení parkovacích míst v ul. Mírová- není v plánu. 

• Poříčská u Café Ořech- provedeno vodorovné dopravní značení V12c žlutá čára. Bude řešeno 

v rámci projektu Máchova Studentdká. 

• Křižovatka ul. Černá -silnice 268- bude řešeno podobně jako přechod silnice 268 a pěší stezky 

na Horku. 

• Zákaz zastavení ul. 1.máje (před večerkou) – bude instalována pevná svislá dopravní značka 

B28 zákaz zastavení. 

• Rozšíření zóny zákazu stání o obytné automobily. Bude realizováno.  

 

Komise bere informace na vědomí nemá námitky. 

  

3. Aktuální informace Městská policie 

 

Prezentace velitele MP P. Koženého 

- V současnosti plný stav 10 strážníků, probíhá výběrové řízení od července 2025 plánován stav 

11 strážníků. 

- Od 1.1.2025 zřízeno operační místo. 

- Pracuje se na zavedení úsekového měření rychlosti. 

- V průběhu roku 2025 bude rozšířen kamerový systém o tři až pět kamer. 

- Od února 2025  sedm přechodářů. 

- V rámci dotací proběhne obnova stávajících kamer, od roku 2026 zřízení  asistenta prevence 

kriminality. 

- Probíhají přednášky a dopravní výchova  na základních školách. 

- Od března 2025 plně spuštěn operační systém MP Manager. 

- Schválena nová vyhláška  o zřízení městské policie a organizační řád MP 

Komise bere informace na vědomí 

 

4. Objízdná trasa rekonstrukce hlavního tahu městem 

 

Rekonstrukce ul. Víta Nejedlého probíhá dle harmonogramu. Stávající úsek bude uzavřen do srpna 
2025, následně část od Komerční Banky na náměstí bude probíhat od srpna do konce roku 2025. Na 
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objízdných trasách nedochází k závažným komplikacím. Vzhledem k posunu stavby došlo ke zklidnění 
dopravy v ul. K Vořechu. 

Komise bere informace na vědomí 

 

5. Zpřehlednění výjezdu z ul. Nákladní do ul. Jiráskova 

 

Stížnost řidičů na špatný výhled při vyjíždění z ul Nákladní do ul. Jiráskova.  

Komise doporučuje provést vodorovné dopravní značení  V13 Šikmé rovnoběžné čáryv ul. 

Jiráskova směrem ke KM Prona. 

 

6. Stížnost na parkování v Orlické ul. 

 

Stížnost občana na parkování zákazníků cykloservisu Fiala v Orlické ul. Jedná se o Obytnou zónu, kde 

je stání vozidel povoleno jen na místech označených jako parkoviště. 

Komise nedoporučuje úpravu dopravního značení. Doporučuje provádět kontroly městskou 

policií. 

 

7. Riziko konfliktu v Evropě 

 

Informace p. Aleše Rychlého. Stát zpracovává novou Koncepci přípravy občanů k obraně státu, která 

nastaví směr rozvoje systému přípravy občanů k obraně do roku 2030. Koncepce v návaznosti na 

Obrannou strategii ČR reflektuje potřebu změny celkového přístupu k obraně, který vyžaduje zapojení 

celého státu a společnosti, jelikož zajišťování obrany není úkolem pouze Ministerstva obrany a 

ozbrojených sil. Město řeší způsob varování občanů, pokrytí doslechu sirén a městského rozhlasu. 

Komise bere informace na vědomí. 

 

 

Zapsal: Gustav Schwarzer  

 

 

        ………………………………………… 

          Ověřovatel zápisu 

            Aleš Janatka 
  
 
 
Rozdělovník 
členové komise pro dopravu a bezpečnost (e-mail) 
asistentka kanceláře vedoucího úřadu (e-mail) 


